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PREDLOG ZAPISNIKA 
OBČINSKI SVET 
Odbor za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor 
 
 
Številka: 011-0057/2015 
Datum:   17.11.2015 
 
 
 

 Z A P I S N I K 
 

8. redne seje Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor,  ki je bila dne 17. 
11. 2015 ob 13.00 uri v spodnji sejni sobi Občine Slovenske Konjice. 
 
Navzoči člani: predsednik Anton Ofentavšek, Bogomir Klampfer, Darko Ratajc, Tomaž 
Rihtaršič, Jožef Hlačar, Marko Cigler, Janko Čakš 
Opravičeno odsotni: Matej Nečemer  
Ostali vabljeni: župan Miran Gorinšek, Franc Dover direktor JKP, Karmen Vodovnik, Smiljana 
Sirc Vipotnik, Urška Udovičič, Branko Sovič, Andraž Mlaker 
 
Sejo je vodil predsednik Anton Ofentavšek.  
 
 
 
Sprejme se naslednji dnevni red: 

Pregled zapisnika 7. seje  
1. Predlog Odloka o proračunu občine Slovenske Konjice za leto 2016 (prva obravnava) 
2. Program ravnanja s komunalnimi odpadki na območju občine Slovenske Konjice za leto 

2016 
3. Predlog Odloka  prenehanju veljavnosti Odloka o prispevku za investicijska vlaganja v 

objekte vodooskrbe ter objekte odvajanja in čiščenja odpadnih voda (skrajšani 
postopek)  

4. Predlog Sklepa o nakupu deleža družbe Komunala d.o.o. Slovenska Bistrica 
5. Razno 

 
 
Zapisnika 7. seje je bil soglasno potrjen. 
 
 
K1  
Odbor je obravnaval predlog Odloka o proračunu občine Slovenske Konjice za leto 2016. 
Župan je v uvodu pojasnil, da predlog proračuna temelji na predpostavki višine povprečnine 
522,00 €/prebivalca. V proračunu je upoštevano stanje kot je trenutno znano in se lahko ob 
spremembi tudi med letom spremeni. Večji delež proračunskih sredstev je vezan na izvajanje 
zakonskih obveznosti na področju družbenih dejavnosti, saj je za pokrivanje potreb 
predšolske vzgoje namenjamo že 22,51% proračuna oz. 2,4 mio €. Že dve leti ni razpisa za 
sofinanciranje iz finančne perspektive 2014 – 2020 in niti ni dokončno znano za katere 
namene bo možno črpati nepovratna sredstva. 
Krajevnim skupnostim je predvideno za njihovo delo nadomestilo lanskega znižanja 
sredstev. 
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g. Sovič je pojasnil, da so sredstva za ceste zagotovljena v enakem obsegu kot v letu 2015. 
Izpostavil je investicijo v kolesarsko stezo na odseku Draža vas – Loče po trasi bivše 
železniške proge. Ta del predstavlja prednostni odsek, ker je bila trasa v preteklosti 
prenesena na Sklad kmetijskih zemljišč in gozdov RS in jo je potrebno izvesti čim prej, da bo 
zemljišče možno prenesti nazaj na Občino. Predvidena je tudi obnova lokalne ceste na 
Zbelovem v dolžini 2,5 km, ki poteka ob železniški progi, ki se rekonstruira in je potrebna 
obnove. Lastništvo in odvodnjavanje je potrebno za izvedbo obnove uredi Občina, ostalo 
izvede izvajalec del na objektu rekonstrukcija železniške proge Poljčane – Dolga gora. 
Predvideno je tudi nadaljevanje odmere cest in urejanje lastništva na območjih KS Jernej, 
Sojek-Kamna gora, Zbelovo in Loče, kjer so ceste najmanj lastniško urejene. Pri opremljanju 
stavbnih zemljišč se predvideva dokončanje izgradnje obrtne cone na bivšem Konusovem 
travniku in obrtno storitvene cone nad Kostrojem ter ureditev infrastrukture nad Mizarsko 
cesto. 
g. Mlaker je pojasnil, da se bo urejala vertikalna in horizontalna signalizacija  podobno kot 
leta 2015 s poudarkom na prometni varnosti. V naselju Slovenske Konjice je predvidena 
ureditev semaforiziranih križišč z uvedbo zelenega vala. Predvideno je tudi celostno 
oblikovanje turistične signalne table za območje celotne občine. Z letom 2016 se zaključuje 
prehodno obdobje za prilagoditev javne razsvetljave glede svetlobnega onesnaževanja in 
predvideva se še obnova in gradnja javne razsvetljave v naseljih Slovenske Konjice, Loče in 
Tepanje.   
Direktor JKP je povedal, da bo s planiranimi sredstvi v proračunu pospešeno in sistematično 
možno obnavljati obstoječe stanje infrastrukture.  
Direktor Stanovanjskega podjetja je tudi omenil, da bodo s pomočjo planiranih sredstev v 
skladu s sprejetim akcijskim načrtom iz leta 2014 nadaljevali z obnovo toplovoda, 
obnavljanjem občinskih stanovanj, ki so potrebni energetske sanacije na fasadah, strehah, 
kotlovnicah. Nekaj občinskih objektov bo še potrebno priključiti na čistilno napravo. 
V razpravi je bilo izraženo zadovoljstvo, da so planirane aktivnosti predvidene tudi za vrtec v 
Ločah. Glede pridobivanja sofinancerskega deleža in časovne komponente je bilo 
razmišljanje tudi o poskusu uvedbe neke vrste prispevka občanov kot je bil nekoč 
samoprispevek. Govora je bilo tudi o potrebi postopnega urejanja lastništva na lokalnih in 
javnih poteh ter po izdelavi koncepta obnove cest. Izpostavljena je bila tudi potreba po 
nadaljevanju vzdrževanja javnih površin okrog blokov. Za KS Slovenske Konjice je 
prioritetnega pomena ureditev stare tržnice in ostale infrastrukture in občane zanima kako 
daleč je planiranje sekundarne kanalizacije ter ali se bo vztrajalo pri njihovi obvezi izgradnje 
kanalizacijskih priključkov do 200m. 
Pojasnjeno je bilo, da za odmero cest Projekt sekundarne kanalizacije je narejen in usklajen 
s pripombami KS. Sodelovalo je tudi JKP, ki določa trase in potrebe. Operativni program bo 
sledil v roku šestih mesecev in bo zajemal zmanjšanje aglomeracij. Pridobivanje služnosti za 
26 km cevovodov bo verjetno težavno in se razmišlja tudi o možnosti izvedbe kanalov v 
cestah. Sofinanciranje iz evropskih sredstev ni na vidiku, zato z JKP planiramo za leto 2016 
prevezave in izvedbo krajših krakov na izgrajeno kanalizacijo. Občani lahko dobijo 
informacije na Občini in na JKP. 
Po razpravi je predsednik predlagal v sprejem naslednji SKLEP ( 6 navz., 6 za, 0 proti) 
Odbor za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor je obravnaval predlog Odloka o 
proračunu občine Slovenske Konjice za leto 2016 in ga daje občinskemu svetu v prvo 
obravnavo. 
 
 
K2  

Odbor je obravnaval Program ravnanja s komunalnimi odpadki na območju občine 
Slovenske Konjice za leto 2016, ki sta ga predstavila direktor JKP in vodja Centra za 
ravnanje z odpadki. Program v letu 2016 bodo izvajali v podobnem obsegu kot v letu 2015. 
Namen novosti je dosegati cilje operativnih programov. na področju ravnanja z odpadki v 
državi z večanjem deleža ločeno zbranih odpadkov in manjšanjem deleža zbranih mešanih 
komunalnih odpadkov. Poudarek je na obveščanju občanov, šol, vrtcev in na spodbujanju 
ponovne uporabe v sodelovanju s centri ponovne uporabe. 

 
Predsednik je predlagal v sprejem naslednji SKLEP ( 6 navz., 6 za, 0 vzdrž.) 
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Odbor za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor je obravnaval Program 
ravnanja s komunalnimi odpadki na območju občine Slovenske Konjice za leto 2016 
in ga predlaga občinskemu svetu v sprejem. 

 
 
K3 
Odbor je obravnaval predlog Odloka  prenehanju veljavnosti Odloka o prispevku za 
investicijska vlaganja v objekte vodooskrbe ter objekte odvajanja in čiščenja odpadnih voda. 
Razlogi za prenehanje veljavnosti odloka so zaradi sprememb področne zakonodaje. 
 
Predsednik je predlagal v sprejem naslednji SKLEP ( 6 navz., 6 za, 0 vzdrž.) 
Predlog Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka o prispevku za investicijska vlaganja 
v objekte vodooskrbe ter objekte odvajanja in čiščenja odpadnih voda je odbor 
obravnaval in ga daje v skrajšanem postopku občinskemu svetu v sprejem. 
 
 
K4 
Odbor je obravnaval predlog Sklepa o nakupu deleža družbe Komunala d.o.o. Slovenska 
Bistrica v višini 0,2 %. Sprejetje takšnega sklepa predstavlja pravno osnovo za vlaganje 
Občine Slovenske Konjice v CERO Pragersko in predloga za podelitev koncesije za ravnanje 
in odlaganje preostanka odpadkov. Investicijo je vodila Občina Slovenska Bistrica, vrednost 
projekta znaša 11.308.056,79 €. Predvideno sofinanciranje EU znaša 6.966.654,74 €, s 
strani RS 2.556.994,00 €, skupna lastna udeležba občin pa 1.784.392,92 €. Delež Občine 
Slovenske Konjice je 20,73% - 369.904,65 €. Ostale sodelujoče občine na projektu CERO 
Pragersko, ki se je pričel leta 2010, so poleg Slovenke Bistrice in Slovenskih Konjic še 
Makole, Poljčane, Oplotnica, Rače-Fram, Vitanje in Zreče. 
V razpravi je bilo ugotovljeno, da je vsa zgodba o tem kam bomo v bodoče vozili preostanek 
odpadkov določena. Prav je, da smo tudi solastniki vendar je potrebno vedeti tudi na kakšen 
način bo potekalo upravljanje CERO in glede na velikost lastništva bi bilo prav, da bi imeli 
svojega predstavnika. 
 
Po razpravi je predsednik predlagal v sprejem naslednji SKLEP ( 6 navz., 6 za, 0 vzdrž.) 
Odbor je obravnaval predlog Sklepa o nakupu deleža družbe Komunala d.o.o.  
Slovenska Bistrica in ga daje občinskemu svetu v sprejem. 
 
 
K5 
Razno: 
Janka Čakš je zanimalo, kdaj bo skozi Loče tekla neobarvana Dravinja, glede na to, da so 
gorvodno že zgrajene čistilne naprave v Slov. Konjicah in v Tepanju. 
Odgovor je bil podan, da v kolikor bo prišlo do izvedbe protipoplavnega nasipa Zbelovo, je 
namenski denar iz naslova najemnine in okoljske takse prioritetno namenjen za obnovo dela 
kanalizacije naselja Zbelovo. V kolikor se nasip, ki ga načrtuje država ne bo izvedel, je na 
vrsti izgradnja sekundarne kanalizacije na kompleksu bivšega Konusa.  
 
 

 Predsednik 

 Anton Ofentavšek 

Zapisal:                                                                                            
Igor Frim 

 
 

 
 


